



Meeting Notice: Natural Heritage Study

South Nation Conservation invites residents to attend online public information sessions on draft Natural Heritage System (NHS) study maps developed for the United Counties of Stormont, Dundas and Glengarry (SDG), and Prescott and Russell (UCPR). Feedback will assist in updating Official Plan policies for both Counties.

Please join us online:

Tuesday, February 9, 2021, at 7:00pm (SDG)
Wednesday, February 10, 2021, at 7:00pm (UCPR)
Stream live at www.youtube.com/SouthNationCA

To learn more about the NHS, access draft maps, frequently asked questions, and report keystone wildlife sightings, visit:

www.nation.on.ca/nhs.



For more information: 1-877-984-2948 | info@nation.on.ca

Avis de réunion : Étude du patrimoine naturel

La Conservation de la Nation Sud invite les résidents à assister à des séances d'information publique en ligne sur les ébauches de cartes d'étude concernant le Système du patrimoine naturel (SPN) élaborés pour les Comtés unis de Stormont, Dundas et Glengarry (SDG), ainsi que pour Prescott et Russell (CUPR). Les commentaires recueillis aideront à mettre à jour les politiques du plan officiel pour les deux comtés.

Bien vouloir vous joindre à nous en ligne :

Mardi 9 février 2021, à 19h00 (SDG)
Mercredi 10 février 2021, à 19h00 (CUPR)
Diffusion en direct sur www.youtube.com/SouthNationCA

Pour en savoir plus sur le SPN, accéder aux ébauches de cartes, aux questions fréquemment posées et signaler l'observation d'espèces clés de la faune, visitez le site www.nation.on.ca/nhs.



Pour plus d'informations : 1-877-984-2948 | info@nation.on.ca